
Schriftelijke vragen aan college of burgemeester
(artikel 39 RvO)

Datum: 25-11-2019

Onderwerp: PFAS-Norm

Het college/de burgemeester wordt verzocht de volgende vraag/vragen schriftelijk te beantwoorden:

Een aantal gemeenten in Oost-Nederland heeft tijdelijk de normen voor PFAS opgetrokken om op 
deze wijze de voortgang van bouwprojecten weer mogelijk te maken. GemeenteBelangen krijgt steeds 
meer signalen van bedrijven uit de gemeente Raalte die in de problemen komen door de effecten van 
de PFAS norm zoals deze er nu ligt. Ook de wethouder heeft onlangs bij RTV- Oost bevestigd dat 
Raalte bovenmatig door de effecten van deze problematiek geraakt wordt.

Vragen aan het College:

1.      Is het college met GemeenteBelangen eens dat de effecten van de aangescherpte PFAS-norm 
met de dag groter wordt voor bedrijven die hier mee te maken hebben? En heeft het college zicht op 
hoeveel bedrijven en voor hoeveel projecten in onze gemeente dit direct gevolgen heeft?

2.      Diverse gemeentes hebben gezamenlijk in samenwerking met de Omgevingsdienst IJsselland 
een geactualiseerde bodemkwaliteitskaart laten maken en konden zodoende een verruiming van de 
PFAS-norm hanteren.  De bodemkwalititeitskaart van de Gemeente Raalte dateert van januari 2013. 
Waarom is er door het college geen gebruik gemaakt van deze samenwerking of het vinden van een 
andere oplossing, zoals bijvoorbeeld een tijdelijk handelingskader, zodat ook projecten in Raalte weer 
vlot getrokken kunnen worden?

Toelichting:1

Jan Schokker, GemeenteBelangen

1 Indien nodig


